
PROTOKÓŁ  Nr 1.2014 
z posiedzenia  Komisji ds. Ładu, Porz ądku i Ochrony 

Środowiska z dnia 03 grudnia 2014 r. 
 

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Barbara Krupa  -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński              -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Feliks Malinowski  -  Członek Komisji 
5. Robert Pacuszka             -  Członek Komisji 
6. Jan Zbigniew Pożarko    -  Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Jolanta Leszko – kierownik wydziału UGK  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Sprawy organizacyjne. 
2. Propozycje do planu pracy komisji na 2015 rok. 
3. Zapoznanie się z projektem budżetu gminy na 2015 rok. 
4. Ustalenie terminu posiedzenia Komisji. 
 
 
Ad1. Przewodniczący Komisji po dokonaniu  prezentacji członków  komisji 
zwrócił się do Pani Jolanty Leszko o przedstawienie informacji odnośnie 
zakresu czynności wydziału urbanistyki i gospodarki komunalnej w Urzędzie.  
 
Pani Jolanta Leszko zapoznała komisję z pracami i obowiązkami wydziału UGK  
i udzieliła podpowiedzi na zadawane pytania w tym temacie. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji przedstawił propozycję planu pracy komisji na 
2015 rok, z uwzględnieniem współpracy z sołtysami, Komendantem 
Komisariatu Policji w Tłuszczu i wyjazdowymi posiedzeniami Komisji w teren.   
Poszczególni radni wnosili dodatkowo swoje propozycje np.  
- radny Robert Pacuszka zaproponował, aby przy najbliższym spotkaniu z 
Komendantem Komisariatu Policji w Tłuszczu omówić propozycję  
zorganizowania spotkania mieszkańców z dzielnicowymi, 
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-  radny Zbigniew Jan Pożarko zaproponował zająć się tematem zwiększenia 
miejsc parkingowych w gminie, w związku z modernizacją linii kolejowej,  
- radny Bogdan Jusiński zgłosił potrzebę umieszczenia znaku zakazu 
zatrzymywania się i postoju przy wjeździe na ulicy Kielaka w Tłuszczu oraz 
zaproponował aby Komisja czuwała nad  usprawnieniem odśnieżania w gminie, 
-  radna Grażyna Barbara Krupa zaproponowała spotkanie z przedstawicielem 
producenta żarówek energooszczędnych w celu zapoznania się z programem  
oszczędności oświetlenia  w budynkach użyteczności publicznej i korzyści z 
tego tytułu.  
Wstępnie takie spotkanie ustalono na 8 stycznia 2015 roku. 
 
Ad3. Komisja pracowała nad  projektem budżetu gminy na 2015 rok. W trakcie 
analizy projekt budżetu, poszczególni radni wnosili propozycje. 
Radny Włodzimierz Malinowski zaproponował, aby w budżecie gminy znalazły 
się zapisy dotyczące ustalenia funduszy rad osiedlowych. 
Radny Bogdan Jusiński zasugerował, aby zastanowić się nad połączeniem 
CKSiR w Tłuszczu z Biblioteką Publiczną w Tłuszczu, co pozwoliłoby znacznie 
zmniejszyć wydatki. 
Komisja uznała, że jednym z priorytetów powinno być drogownictwo w gminie 
i w związku z tym postanowiła na najbliższe posiedzenie Komisji zaprosić Pana 
Piotra Gołosia, pracownika Urzędu zajmującego się drogownictwem. 
Komisja będzie pracowała jeszcze nad projektem budżetu gminy na kolejnym 
posiedzeniu.  
 
Ad4. Termin następnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 17 grudnia 
2014 roku godzina 8.15.  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           
                                                                           Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                  Tadeusz Groszek  
 
Dokument utworzyła : 
Bożena Brzozowska  
dnia 07 grudnia  2014 r.  
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